
Protokół Nr XXIII/2012 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 21 czerwca 2012 roku 
 

Otwarcia obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie dokonał Przewodniczący  
Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych. Stwierdził iż obecnych jest 13 radnych co stanowi 
odpowiednie quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Dariusza Juszczyk. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Odczytał wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad następujących 
uchwał: 

1. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr XV/108/2011 z dnia 28 listopada 
2011 roku w sprawie określenia wysokości opłaty targowej, zasad poboru 
wysokości wynagrodzenia za inkaso.  

2. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Sędziszów. 

3. Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu na spłatę wcześniej zaciągniętych 
kredytów i pożyczek. 

Zaproponował wprowadzenie uchwał jako pkt. 14,15 i 16. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 3 
Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad wraz z przyjętymi 
poprawkami: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych . 
7. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy Sędziszów za 2011 rok. 
8. Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Sędziszowa z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2011 rok: 
- odczytanie uchwały RIO w Kielcach w sprawie wydania opinii o przedłożonym 
przez Burmistrza Sędziszowa sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2011 rok, 
- odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu gminy za 2011 
rok, 
- odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
Sędziszowa z tytułu wykonania budżetu gminy za 2011 rok, 



- odczytanie uchwały RIO w Kielcach w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sędziszowie w sprawie udzielenia Burmistrzowi 
Sędziszowa absolutorium za 2011 rok, 
- odczytanie informacji o stanie mienia komunalnego, 

- dyskusja, 

- podjęcie uchwały. 

9. Uchwała    w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2011 
Samorządowego Centrum Kultury im. Jana Pawła II w Sędziszowie. 

10. Uchwała     w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania z realizacji planu 
finansowego za 2011 rok w Miejsko-Gminnym Ośrodku Zdrowia w 
Sędziszowie. 

11. Uchwała w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają 
odpady komunalne. 

12. Uchwała w sprawie  przystąpienia Gminy Sędziszów do realizacji projektu 
systemowego „Aktywizacja społeczna i zawodowa osób korzystających z 
pomocy społecznej” w ramach działania 7.1 Rozwój i upowszechnianie 
aktywnej integracji, Poddziałania 7.1.1 „Rozwój i upowszechnianie aktywnej 
integracji przez ośrodki pomocy społecznej” 

13. Uchwała w sprawie nadania Statutu dla Miejsko-Gminnego Ośrodka Zdrowia 
w Sędziszowie. 

14. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr XV/108/2011 z dnia 28 listopada 
2011 roku w sprawie określenia wysokości opłaty targowej, zasad poboru 
wysokości wynagrodzenia za inkaso.  

15. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany  miejscowego  
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Sędziszów. 

16. Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu na spłatę wcześniej zaciągniętych 
kredytów i pożyczek. 

17. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
18. Uchwała w sprawie zmian w WPF. 
19. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
20. Wolne wnioski i dyskusja. 
21. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 5 
Burmistrz odczytał informację o pracy za okres od ostatniej sesji. (materiał stanowi 
załącznik do protokołu). 
Ad. 6 
Radny J. Strzelec 



- czy droga k/Habryń jest w masie bitumicznej czy w tłuczniu , kilka dni temu prace 
nie były zakończone. 
Pan Burmistrz 
- mam podane że wykonano w masie. 
Radny M. Mentel 
- przepust przy drodze powiatowej mierzyn – Słaboszowice przy posesjach 29 – 31, 
płynie woda od przełomu od p. Tatarczuch w kierunku Krzcięcic a ponieważ brak 
rowu zalewa posesje, 
- wykonać odwodnienie poprzeczne skrzyżowanie dróg gminnej z powiatową bo 
przepływająca przez skrzyżowanie woda zalewa posesję p. Jach, 
- wyciąć krzaki przy drodze Wojciechowice Doły i powiatowej przez Wojciechowice, 
odrastające korzenie niszczą asfalt. 
Radna B. Wójcik 
- proszę o dokonanie poprawek uliczek od Przemysłowej, robione były w ubiegłym 
roku a już są pęknięcia, jeśli tego nie poprawimy będziemy robić od nowa, 
- ustawić znak przejście dla pieszych Lewiatan – pasaż handlowy. 
Radny W. Tabor 
- wyrównać kruszywem drogę od Spółdzielczej w kierunku p. Tasak przez las, 
- na skrzyżowaniu koło świetlicy w Gniewięcinie zniwelować skarpę i wykonać ok. 
10m rowu, 
- przy nowej drodze w kierunku remizy wyciąć jesiony w pasie drogowym, 
- wykosić pobocza przy drogach gminnych, 
- uzupełnić dziurę na moście k/ Szkliniarz. 
Radny J. Wiencek 
- uzupełnić ubytki przy studzienkach kanalizacyjnych na ul. Tysiąclecia, 
- przy wyjeździe z dróg gminnych na obwodnicę wysoka trawa utrudnia widoczność. 
Radny Z. Gładki 
- wykosić zarośla rozjazd koło boiska w kierunku Zagaje, 
- pomalować poręcze na moście w Pawłowicach, 
- ponownie proszę aby zmusić p. Mucha do wycięcia krzaków i zarośli, będzie 
wymiana linii energetycznej zostały 4 słupy na jego polu trudno sobie z nim poradzić. 
Radny D. Juszczyk 
- poprosił o remont przystanków Tarnia – SEFAKO, 
- uporządkować teren od ul. Spółdzielczej do przystanku, duże dziury, zapadliny 
wygląda  to strasznie, 
- udrożnić kanały burzowe przy Technikum, zatkane spływającym piachem, 
- mieszkańcy proszą aby ZUK wcześniej informował o zamiarze prowadzenia robót na 
wodociągu i wyłączaniu dostawy wody. Ostatnio w niedzielę ludzie nie wiedzieli o 
wyłączeniu wody i były problemy, informacje wieszać również wewnątrz osiedla 
domków, 
- wykosić trawy na skrzyżowaniu z obwodnicą bo brak widoczności. 
- wykosić parking przy sklepie p. Pardela bo jest to nasz teren. 
Radny Z. Konieczny 
-droga w Klimontowie skrzyżowanie gminnej z powiatową uzupełnić ubytki asfaltu, 
za przejazdem kolejowym w stronę Jeżowa, ostry zakręt – LHS robił drogę, poszerzyć 
masą bitumiczną, 



- uzupełnić ubytki na drodze w kierunku p. Ostrowskiego, 
- wykosić pobocza przy drodze powiatowej, 
- zrobić lustrację rowu przy powiatowej, wg mnie został źle wykonany. 
Radny J. Strzelec 
- na potrzeby jakie zgłaszamy to potrzeba nowy budżet, 
- zamontować kręgi o średnicy Ø 80 droga Przełaj Czepiecki – Przełaj, 
- ponawiam prośbę o przystanek dla Podlesia, 
- na działce gminnej w Przełaju 73 są takie krzaki że brak widoczności. 
Radny N. Jawor 
- proponuję zorganizować zbiórkę zużytych opon bo są wyrzucane do rowów i lasów, 
- wykosić krzaki przy wyjeździe z przejazdu PKP w Boleścicach, 
- zamontować rurę stalową w drodze do przystanku kolejowego, nie mogą to być 
dreny bo tam są kable, 
- zapytał czy jest możliwość zamontowania 2 progów zwalniających w Boleścicach 
k/Starzyńskiego, jest tam bardzo ostry zakręt. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- ściąć pobocze w Sosnowcu, brak odwodnienia zgłaszam od kilku lat, 
- w Rynku chodnik przy moście i na moście zapadnięty, 
- przy wyjeździe z Partyzantów skrzyżowanie z Polną potrzebne jest lustro bo nie 
widać jadących od góry samochodów, 
- wykosić pobocza, 
- podciąć krzaki przy Bąkowskiej. 
Radny M. Mentel 
- wykonać remont odwodnienia poprzecznego na drodze Krzcięcice – Promyk na 
wysokości ogrodzenia kościoła. 
Pan Przewodniczący 
- wreszcie po tylu latach powstaje chodnik przy Dworcowej , prosimy aby dalszy ciąg 
w stronę cmentarza był kontynuowany, 
- mieszkańcy dziękują za chodnik przy Partyzantów i Polnej, 
- OSP Rynek co będzie wykonywane w ramach remontu, czy będą sanitariaty? 
Radny N. Jawor 
- jakie powzięto środki ostrożności przy wykaszaniu barszczu Sosnowskiego aby nie 
było poparzeń? 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 
sprawozdania z wykonania budżetu gminy Sędziszów za 2011 rok. 
Głosowanie 
12 głosów – za                     uchwała Nr XXIII/156/2012 
Ad. 8 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę RIO z dnia 25 kwietnia 2012 roku w sprawie opinii o 
sprawozdaniu finansowym gminy za 2011 rok – opinia pozytywna. 
Radny S. Łazarski 
- odbyliśmy 10 posiedzeń Komisji Rewizyjnej, po przeprowadzonych kontrolach 
sporządziliśmy następujące dokumenty: 



1) wniosek o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Sędziszowa z tytułu wykonania 
budżetu gminy za 2011 rok, 
2) protokół z głosowania w/w wniosku, 
3) opinię o stanie mienia komunalnego, 
4) opinię o sprawozdaniu finansowym. 
Z kontroli każdej jednostki zostały sporządzone protokoły, na zalecenia jednostki 
złożyły wyjaśnienia i na najbliższym posiedzeniu Komisji złożą wyjaśnienia. Na 
następnej sesji będzie złożone podsumowanie z kontroli. 
Radna B. Wójcik 
- powinna być opinia o wykonaniu budżetu za 2011 rok. 
Pan S. Łazarski 
- opinia Komisji Rewizyjnej o budżecie jest pozytywna ,przedstawiłem wszystkie 
wymagane dokumenty, jest opinia RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej. 
Pani Sekretarz 
- uznałyśmy że jest to jeden dokument z załącznikami. 
Radny S. Łazarski 
- konsultowałem przygotowane dokumenty z Panią Sekretarz i Panią Skarbnik. 
Radny M. Mentel 
- wniosek Komisji Rewizyjnej jest jednoznaczny z opinią Komisji, nie wiem w czym 
rzecz i dlaczego są uwagi do dokumentu. 
Pan Przewodniczący 
- czy są jeszcze pytania? 
Radny J. Strzelec 
- po co będziemy na następnej sesji mówić o finansach i wracać do tego co było. 
Radny S. Łazarski 
- plan pracy Komisji Rewizyjnej był uchwalony, odbyliśmy 10 posiedzeń. Po 
przeprowadzonych kontrolach trzeba wysłuchać kontrolowanych i podsumować   
kontrole. Pani Sekretarz dzisiaj dostarczyła mi wyjaśnienia do wniosków Komisji. 
Absolutorium udzielane jest z tytułu wykonania budżetu. 
Pani Skarbnik 
- dokument został nazwany wnioskiem, przytoczyła zapis art. 271 z ustawy o 
finansach publicznych , który mówi jakie dokumenty powinny być rozpatrywane  przy 
absolutorium: 
1) sprawozdanie z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego, 
2) sprawozdaniem finansowym, 
3) opinią z badania sprawozdania finansowego, o którym mowa w art. 268, 
4) opinią RIO o której mowa w art. 270 ust.2, 
5) informacją o stanie mienia komunalnego, 
6) stanowiskiem Komisji Rewizyjnej, 
Dokument przygotowany przez Komisję Rewizyjną jest kompletny. 
Pan S. Łazarski 
- odczytał załączniki do wniosku Komisji Rewizyjnej. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał opinię RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej , skoro opinia Komisji 
Rewizyjnej i RIO  jest pozytywna to pozostaje tylko życzyć Burmistrzowi dalszych 



sukcesów. Chciałbym poinformować iż ostatnio nasza gmina została wyróżniona w 
Plebiscycie EURO GMINA 2012, to również o czymś świadczy. 
Radny M. Mentel 
- wierzę w solidarność pracy Komisji Rewizyjnej, przedłożyli Radzie odpowiednie 
dokumenty, co do wniosku i opinii o budżecie RIO nie miała zastrzeżeń. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Sędziszowa z tytułu wykonania budżetu za 2011 rok. 
Głosowanie 
13 głosów – za                  uchwała Nr XXIII/157/2012 
Pan Burmistrz 
- podziękował Radzie za udzielenie absolutorium, pomimo że spieramy się w wielu 
kwestiach głosowanie świadczy o tym że są sukcesy dzięki ciężkiej pracy wszystkich 
pracowników. Nigdy nie ma tak aby nie było jakiś niedociągnięć, tak jak w domu. To 
jest szczęście zarządzać taką grupą osób, jako gmina mamy efekty tej pracy. Dochody 
wykonaliśmy w 96,4%, gdyby przyszły środki z UE w kwocie 2.522.000zł za 
kanalizację i drogi byłaby nadwyżka. Wydatki wykonaliśmy w 96,8%, zadłużenie 
zmniejsza się. 
Podał realizację zadań w działach Pomoc społeczna, Gospodarka Komunalna. 
Oświata i wychowanie - każdy powinien mieć satysfakcję z reorganizacji jaką udało 
się przeprowadzić w oświacie. Wszyscy nauczyciele dostali propozycję pracy ale nie 
każdy przyjął. Wiele szkół w Polsce zostało zlikwidowanych, u nas będą 
funkcjonować nie gorzej niż dotychczas. Będą miały większe możliwości 
pozyskiwania środków z zewnątrz niż gdy były prowadzone przez samorząd. 
Kultura fizyczna – wiele było głosów przeciwnych gdy powstawał OSiR, dziś 
funkcjonuje bardzo dobrze. 
SCK – patrząc na inne samorządy my za mało wydajemy na tą dziedzinę. 
Jest zainteresowanie inwestycjami na terenie LHS. 
Dziękuję jeszcze raz za absolutorium, jest to już 10, życzmy sobie wzajemnie aby to 
co robimy dla ludzi, potrafili dobrze ocenić. 
Zarzut że zatrudniliśmy pracownika ze Słupi jest niezasadny, jest to zastępstwo za p. 
Barskiego. 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2011 
Samorządowego Centrum Kultury im. Jana Pawła II w Sędziszowie. 
Głosowanie 
10 głosów – za 
1 głos – przeciw               uchwała Nr XXIII/158/2012 
Radny S. Łazarski 
- kontrole w jednostkach nie są ściśle związane z sesją absolutoryjną, przytoczył zapis 
§ 114 Statutu Gminy. 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę zatwierdzenia rocznego sprawozdania z realizacji planu 
finansowego za 2011 rok w Miejsko-Gminnym Ośrodku Zdrowia w Sędziszowie. 



Głosowanie 
12 głosów – za              uchwała Nr XXIII/159/2012 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 
komunalne. 
Głosowanie 
12 głosów – za           uchwała Nr XXIII/160/2012 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę przystąpienia Gminy Sędziszów do realizacji projektu 
systemowego „Aktywizacja społeczna i zawodowa osób korzystających z pomocy 
społecznej” w ramach działania 7.1 Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji, 
Poddziałania 7.1.1 „Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki 
pomocy społecznej” 
Głosowanie 
13 głosów – za           uchwała Nr XXIII/161/2012 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są pytania do Statutu MGOZ? 
Radny J. Strzelec 
- w § 11 ppkt. d jest mowa o nagrodach dla kierownika. 
Pani Sekretarz 
- dotyczy to jednostek pracujących w zakresie służby zdrowia, mają oni prawo do 
nagród rocznych, które na wniosek Rady Społecznej przyznaje Burmistrz. 
Pan Przewodniczy 
- § 8 likwiduje problem Krzcięcic, nikt nie chce likwidować filii to jest sprawa 
Kierownika. 
Radny N. Jawor 
- czy prowadzenie filii  to jest ciężarem? 
Kierownik MGOZ 
- dla mnie jest to obciążenie fizyczne, psychiczne i czasowe, nigdy jednak nie złożę 
wniosku o likwidację chyba że zacznie przynosić straty. 
Radna B. Wójcki 
- czy na Radzie Społecznej był taki wniosek? 
Kierownik MGOZ 
- na poprzednim posiedzeniu RS była sugestia, że powinnam złożyć wniosek o 
likwidację. 
Radna B. Wójcik 
- to było tylko pytanie z naszej strony. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie nadania Statutu dla Miejsko-Gminnego Ośrodka 
Zdrowia w Sędziszowie. 
Głosowanie 
13 głosów – za             uchwała Nr XXIII/162/2012 



Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę zmieniającą uchwałę własną Nr XV/108/2011 z dnia 28 listopada 
2011 roku w sprawie określenia wysokości opłaty targowej, zasad poboru wysokości 
wynagrodzenia za inkaso.  
Głosowanie 
13 głosów – za          uchwała Nr XXIII/163/2012 

- poprzednie pracownice wygrały sprawę w Sądzie, powinny być przywrócone do 
pracy . 

Radny N. Jawor 

- Sąd ma swoje prawa ocenił tak a nie inaczej, my mieliśmy swoje informacje. Panie 
powinny być zadowolone że pracują, bo równie dobrze mogły mieć zwolnienia. 
Nikomu krzywda się nie stała. 

Pan Burmistrz 

Ad. 15 

- odczytał uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany  miejscowego  
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Sędziszów. 

Pan Przewodniczący 

Głosowanie 
13 głosów – za              uchwała Nr XXIII/164/2012 

- p. Foltyn wpłacił 13.000zł. 
Pan Burmistrz 

Ad. 16 

- odczytała uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu na spłatę wcześniej zaciągniętych 
kredytów i pożyczek. 

Pani Skarbnik 

Głosowanie 
11 głosów – za 
2 głosy – przeciw             uchwała Nr XXIII/165/2012 
Ad. 17 

- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 
Pani Skarbnik 

- proszę o wyjaśnienie załącznika 2 rozdział 85395 § 4707 i 4709. 
Radna B. Wójcik 

- § 4707 – wydatki ze środków pochodzących z UE, § 4709 z budżetu państwa, nie ma 
to nic wspólnego ze szkoleniem z OC w Pawłowicach. 

Pani Skarbnik 

- dlaczego nie zostały wprowadzone na dochody środki ze sprzedaży samochodów? 
Radny W. Tabor 

- projekty uchwał już były przekazane dla radnych i nie chcieliśmy zmieniać, zostaną 
wprowadzone na następnej sesji. Z dochodami jest inaczej niż z wydatkami, wydatki 
nie mogą przekraczać planu, dochody tak. 

Pani Skarbnik 

Radny J. Strzelec 



- co to jest 25.000zł na drogi , czy ja coś dostanę? 

- to jest utwardzenie poboczy uliczek od Przemysłowej, wynajęcie sprzętu i zakup 
tłucznia i żużla. 

Pani Skarbnik 

- czy to będzie przy tej 180m? 
Radna B. Wójcik 

- tam gdzie będzie potrzeba. 
Pan Burmistrz 

- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmian w budżecie 
Pan Przewodniczący 

Głosowanie 
13 głosów – za                   uchwała Nr XXIII/166/2012 
Ad. 18 

- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Sędziszów na lata 2012 – 2020. 

Pani Skarbnik 

Głosowanie 
11 głosów – za  
2 głosy – wstrzymujące się       uchwała Nr XXIII/167/2012 
Ad. 19 

- udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
Pan Burmistrz 

Pan M. Mentel – wystąpimy do ZDP o ujęcie wykonania rowów przy przebudowie 
drogi, 
- przy posesji p. Jach przyjmujemy do realizacji, 
- krzaki przy drodze Wojciechowice Doły wytniemy, 
Pani B. Wójcik – przeglądy dróg robimy od 2010 roku, 
- przejście dla pieszych przy Lewiatanie było zgłaszane 2 razy, Komisja Ruchu 
Drogowego odmówiła, twierdzą że tam nie może być. 

- jeśli nie będzie znaku to niech Policja nie daje mandatów za przejście od Lewiatana 
do Pasażu. 

Radna B. Wójcik 

- nie ma możliwości aby tam było przejście to wynika z przepisów o ruchu drogowym, 
przeczy to zasadom bezpieczeństwa w ruchu. 

Pani Sekretarz 

- należy uregulować ruch samochodowo-pieszy na odcinku od MGOZ do BS, 
zastanowić się nad rozwiązaniem żeby ludzie nie chodzili między samochodami. 

Radny S. Łazarski 

- to samo na Majowej Policja zatrzymuje z samochody z meblami, wiadomo że mają 
powyżej 5t, jadą krótkim odcinkiem od obwodnicy. 

Radny W. Tabor 

Pan W. Tabor – droga w kierunku p. Tasaka będzie wyrównana, 
Pan Burmistrz 

- nakładkę bitumiczną będziemy robić na naszym terenie, 



- przy OSP Gniewięcin sprawdzimy jeśli będzie celowe zrobimy, 
- jesiony rosną poza pasem drogowym, nie będziemy wycinać, 
- koszenie poboczy będziemy robić. 
Pan J. Wiencek – ubytki przy studzienkach kanalizacyjnych będą uzupełnione, 
- koszenie będzie kontynuowane. 
Pan Z. Gładki – po wszystkich uroczystościach będziemy kosić, 
- poręcze na moście w Pawłowicach pomalujemy, 
- u p. Muchy teren prywatny, nie wiem czy sobie poradzimy. 
Pan D. Juszczyk – remont przystanku przyjmujemy do wykonania, 
- uporządkowanie terenu, tam trzeba wybrać i zrobić chodnik, 
- kanały burzowe zgłosimy do wykonania przez ZUK, 
- zwrócimy uwagę w sprawie informacji o przerwach w dostawie wody, 
- parking przy sklepie p. Pardela wykosimy. 
Pan Z. Konieczny – skrzyżowanie w Klimontowie uzupełnimy ubytki asfaltu, 
- w kierunku p. Ostrowskiego uzupełnimy ubytki, 
- lustrację rowu przy powiatowej przyjmujemy do wykonania. 
Pan J. Strzelec – sprawdzimy jaki to rów czy nie melioracyjny, 
- działkę w Przełaju sprawdzimy, 
Pan N. Jawor – zbiórkę starych opon przyjmujemy do realizacji, 
- koszenie poboczy będzie etapami, 
- montaż rury stalowej, to muszą zobaczyć fachowcy, 
- na wioskach nie będziemy montować progów zwalniających, będą częstsze patrole 
Policji. 
Pan Z. Adamski – musimy prosić Powiat aby coś zrobili z odwodnieniem, 
- chodnik w Rynku zgłosimy, 
- koszenie poboczy będziemy robić sukcesywnie, 

- był Dyrektor Grad w sprawie chodnika na moście, powiedział że będzie zrobione ale 
musi być przygotowana dokumentacja. 

Pani Sekretarz 

- podcinkę przy Bąkowskiej wykonamy później, 
Pan Burmistrz 

- sprawę lustra trzeba uzgodnić czy będzie zgoda. 
Pan M. Mentel – sprawę odwodnienia przyjmujemy do rozeznania i realizacji. 
Pan Przewodniczący – mam nadzieję, że dalszy ciąg chodnika w kierunku cmentarza 
zrobimy w 2013 roku, 
- dla OSP na remont może zabraknąć pieniędzy, pomożemy przygotować wniosek o 
środki zewnętrzne, 
- przedłużenie chodnika do Bąkowskiej zrobimy w następnym roku. 

- przy Jędrzejowskiej jest potrzebny chodnik, tam jest duży ruch pieszych. Proponuję 
sprzedać targowisko i zrobić chodnik. 

Przewodniczący Z. Adamski 

Pan Burmistrz 



- to jest droga powiatowa my i tak dużo dokładamy do ich zadań, nie można ciągle 
dawać na ich zadania. 

- ul. Jędrzejowska jest ujęta w planie 4 letnim współpracy z Powiatem. 
Pani Sekretarz 

Pan N. Jawor – ciągle upominamy aby uważać na barszcz Sosnowskiego podczas 
wykaszania. 

Pan Burmistrz 

Ad. 20 

- lustro kosztuje 600zł i już jest zgoda a ja proszę o 1 dren i jest problem, 
Radny J. Strzelec 

- co z przystankiem dla Podlesia? 

- przypominam o rozjeździe w Gniewięcinie. 
Radny W. Tabor 

- czy w sprawie poczekalni w Klimontowie nie można napisać do Ministerstwa 
Infrastruktury? 

Radny Z. Konieczny 

- pisaliśmy już i nic to nie dało. 
Pani Sekretarz 

- czy zamiast brać kredyt nie można sprzedać parkingu przy Majowej? 
Radny J. Strzelec 

- w Programie Ochrony Środowiska jest zapis o likwidacji studni w miejscowościach 
gdzie są wodociągi. 

- to są wymagania Wojewódzkiego Programu a wiąże się to z tym, że niektórzy ludzie 
robią ze studni szamba i zapis jest taki aby nie dochodziło do skażania wód 
podziemnych. 

Pani H. Barska 

- Strategia Rozwoju i Program Ochrony Środowiska muszą mieć opracowane raporty 
oddziaływania na środowisko. 

Pani Sekretarz 

- prognozy oddziaływania na środowisko pociągną duże koszty. 
Pani H. Barska 

- mamy Plany Rozwoju Wsi, czy gmina może wystąpić do właścicieli o rozbiórkę 
ruder, w Gniewięcinie są 2. 

Radny W. Tabor 

- poinformował że na wysypisku jest plaga szczurów i wędrują do Grązowa i 
Borszowic. 

Radny N. Jawor 

Ad. 21 
Przewodniczący zamknął XXIII sesję Rady Miejskiej. 
 

 Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                    Sekretarz                                  Przewodniczył  
 



 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
   
 


